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Éves bizottsági beszámoló  
Beszámolási időszak: 2024-es év 

  
  ELNÖK NEVE:  

BIZOTTSÁG MEGNEVEZÉSE:  Kreditátviteli Bizottság Dr. Rónay Zoltán 
      

KITÖLTŐ NEVE:   Balázs-Csomor Erika 
KITÖLTŐ E-MAIL CÍME:   th@ppk.elte.hu 

 
1. Az elmúlt évben hány és – amennyiben releváns – milyen jellegű ügy futott be a bizottsághoz? 

 

A Kreditátviteli Bizottsághoz (KB) a hallgatók kreditátviteli kérelmeket nyújtanak be, amikről a KB 
tárgyanként hoz döntést. A KB-hez 2024-ben két altípusban nyújtottak be kérelmet a hallgatók. 
Mintatanterv szerinti kreditbefogadást 689 hallgató kért, összesen 3190 tételben. Szabadon 
választható kreditbefogadást 201 hallgató kért. A korábbi évek ügyszámai az új, Neptun felületen 
való benyújtás módjával nem összevethetők, mivel a hallgatók soronként, kurzusonként nyújtják be 
a kérelmet. Összességében azonban elmondható, hogy a kreditátviteli kérelmek száma évről évre 
több, főként az újra jelentkező (korábban elbocsájtott) hallgatók fogadtatnak be jelentős 
mennyiségű kreditet. 

 

2. Lát-e problémát akár a szabályozási környezetben vagy a bizottság saját működésében? 

 

A KB a HKR 34. §, 41. §-aiban, a VIII., A hallgatói ügyekben első fokon történő eljárás szabályai 
fejezetében és a 
420–423. §-aiban foglaltak, valamint az Ügyrendje alapján végzi a feladatait. A működésében vagy a 
vonatkozó szabályozási környezetben 2024-ben különös nehézség (probléma) nem merült föl. A 
bizottsági kérelmek benyújtásának módjában történt változás, lásd 4-es pontban. 

 

3. Mit gondol, a bizottság működése rávilágít-e kari, rendszerszintű problémára vagy éppen sikerre? 

 

A KB működése nem világított rá ilyesmire. 

 

4. Elégedett-e a bizottság hivatali/kari támogatásával? A bizottság következő évi működéséhez 

szükség van-e további támogatásra a kari hivatalok részéről? 

 

A KB kari támogatását a Tanulmányi Hivatal látja el. A KB kérelmek kapcsán a 2024-es évben a 
korábbi papíralapú ügyvitelt teljes egészében felváltotta az informatikai alapon, Neptun 
rendszerben benyújtott kérelmezés. Ennek technikailag más típusú nehézségei adódtak a korábbi 
ügyintézéshez, kérelem bírálatokhoz képest. Jelenleg is zajlik azoknak a javításoknak, egyszerűsítő 
támogatásoknak a lehetősége és megvalósításuk, amelyek technikailag további segítséget tudnak 
nyújtani főként a kérelmek elbírálásánál. 

 

5. Amennyiben a bizottság elmúlt éves tevékenységében, munkájában volt olyan elem, amely 

stratégiai jelentőségű információt jelenthet a kari vezetés számára, amire szeretné felhívni a 

vezetőség figyelmét, kérjük fejtse ki. 
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A KB elmúlt éves tevékenységében, munkájában nem volt olyan elem, amely stratégiai jelentőségű 
információt jelenthetne a kari vezetés számára. 

 


